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  Starostka městské části Praha Čakovice  paní Alena Samková:    

Hezký podvečer, dámy a pánové, dovolte, abych vás přivítala na 22. zasedání 

zastupitelstva  městské části Praha Čakovice, které je v tomto volebním období 

posledním zasedáním zastupitelstva. 

 Konstatuji, že  zasedání bylo řádně svoláno a byli pozváni všichni 

členové zastupitelstva.  Na zasedání je přítomno  dle prezenční listiny 18 členů 

zastupitelstva  a zasedání je tedy schopno se usnášet.  

 Dovoluji  si  upozornit, že z jednání je pro potřeby zápisu pořizován 

videozáznam, který je po ověření zápisu  následně smazán.  Z dnešního zasedání 

se  nikdo neomluvil. Dosud nepřítomní jsou  členové zastupitelstva pan Mangl, 

paní Jiravová a paní Brunová.  

   

Zapisovatelkou dnešního jednání je určena paní  Renata Fuchsová. Jako 

ověřovatele zápisu navrhuji paní Ivanu Heřmánkovou a paní Jaroslavu 

Krákorovou. Návrhovou komisi navrhuji ve složení pan Miroslav Páv a pan 

Tomáš Kopecký.  Ptám  se, jestli jsou  nějaké jiné návrhy na  ověřovatele  a 

návrhovou komisi?   Není tomu tak. Prosím, budeme hlasovat o těchto čtyřech 

jménech.   

Kdo je pro? (Hlasuje se.)  Vidím 18 pro.  Tím pádem  nikdo nebyl  proti, 

ani se nezdržel.  

Případné návrhy usnesení, prosím, předkládejte návrhové komisi čitelně 

napsané na formuláři, který je k dispozici u paní zapisovatelky. Přihlášky 

k vystoupení přítomné veřejnosti jak k jednotlivým bodům programu, tak 

k následujícím veřejným vystoupením, jsou  k dispozici rovněž u paní  

zapisovatelky.  

Zápis z minulého zasedání byl ověřen, je vystaven a nebudou-li k němu 

vzneseny připomínky během jednání, bude považován za schválený.  

Před sebou i na promítacím plátně  v tuto chvíli vidíme program dnešního 

zasedání tak, jak ho schválila a předkládá rada městské části. Prosím, abyste si 
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udělali poznámku, že se stahuje bod číslo 15 dnešního jednání,  

z administrativních důvodů je potřeba ještě dořešit se spoluvlastníkem   zřízení 

tohoto věcného břemene.  Tím pádem se bodem  číslo 15 stává bod číslo 16 

Dotazy, připomínky. 

Otevírám rozpravu k návrhu jednání. Má někdo něco do programu? Není 

tomu tak, budeme hlasovat o upraveném návrhu dnešního pořadu,  to znamená o 

tom, že  program je schválen tak, že  už tam není bod číslo 15 Smlouva o 

smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene Telefónica 02.  

Kdo je pro? (Hlasuje se.) V tuto chvíli jsme schválili program dnešního 

jednání. Já vám děkuji a poprosím paní tajemnici, aby předstoupila s bodem 

číslo   

 

1 

Zpráva o činnosti rady městské části v období mezi 21. a 22.  

zasedáním  ZMČ 

 

 

Tajemnice Úřadu městské části Praha Čakovice paní ing. Milena 

Pekařová:  Vážené dámy a pánové, rada zastupitelstva zasedala na 98. až 103. 

jednání, na kterých projednala 143 body, ke kterým přijala usnesení číslo USN 

RM 288/2010 až USN RM 425/2010. Zápisy z jednání rady  jste dostali všichni 

do svých schránek na úřadě a jsou zveřejňovány na webových stránkách 

městské části a originály  jsou uloženy na úřadě, kde jsou k dispozici zájemcům. 

Předkládám vám  výtah některých bodů z jednání. 

Rada projednávala a přijala usnesení mimo jiné k těmto bodům: 

- nákup komunálního stroje Rondo K 333 prostřednictvím  

leasingové společnosti VB Leasing CZ, s. r. o. Brno 

- smlouva o dílo na výrobu a instalaci ochranných sítí ve sportovní 

hale uzavřená se společností LITA Sport, s. r. o. 
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- smlouva o dílo s firmou R-Profil, a. s. Dobřichovice na dodávku a 

výměnu oken ve školní jídelně a ve školní družině 

- smlouva o dílo na opravu a rekonstrukci výměníkových stanic 

v areálu základní školy a  úřadu městské části se společností 

KROS, s. r. o. Kralupy nad Vltavou 

- smlouvu o dílo mezi městskou částí a firmou Ing. Lenka  

Bažantová,  Předhvozdí na úpravu a vybavení zahrady MŠ 

Miškovice 

- kupní smlouva  na prodej pozemku  parc. č. 277/2 v k. ú. 

Třeboradice, se společností  Cukrovary a lihovary TTD a. s. 

Dobrovice 

- smlouva o dílo  se společností Tesařství Žako, Jablonec nad 

Nisou na dodávku stavby Půdní vestavba v čakovickém zámku 

- smlouva o dílo  na Opravu chodníku v k. ú. Čakovice a opravu 

chodníků v k. ú. Třeboradice se  společností Walco CZ, s. r. o., 

Praha 8 

- smlouva darovací se společností ING Zámecký park, s. r. o. na 

pozemky včetně oplocení a hracích prvků na nich vybudovaných 

v lokalitě sídliště U zámeckého parku 

- na návrh  bytové a sociální komise  rada přidělila několik bytů, 

popř. schválila prodloužení nájemních smluv 

- rada souhlasila s prodejem osmi nových bytových jednotek 

v nástavbě objektu U Párníků č. p. 697-698, za podmínek 

stanovených usnesením zastupitelstva č. Z-18/14.1/09 až Z-

18/14.7/09. 

Rada dále projednávala   další body, včetně několika žádostí o souhlas se 

vstupem na pozemky pro různé stavby, napojení pozemků na komunikace, 

žádosti o stanoviska k projektové dokumentaci, stanoviska k obecně 

závazným vyhláškám hl. m.  Prahy, návrhy smluv o smlouvách budoucích 
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o zřízení věcného břemene a další body, které jsou předmětem vašeho 

dnešního jednání, apod. 

  

 Navrhuji, aby zastupitelstvo schválilo usnesení: Zastupitelstvo městské 

části Praha Čakovice bere na vědomí  zprávu o  činnosti Rady městské části 

Praha Čakovice  v období mezi  21. a 22. zasedáním zastupitelstva, tj. v době od 

24. 6. 2010 do 22. 9. 2010. 

Děkuji. 

 

Paní starostka: Děkuji paní tajemnici.  Otevírám diskusi k tomuto bodu.  

Nikdo se nehlásí.  Dávám hlasovat. 

 Kdo je pro usnesení tak, jak bylo navrženo? (Hlasuje se.) 18 pro, tím 

pádem nikdo nebyl proti, ani se nezdržel.   

Bod číslo  2 předkládá paní radní Bossanyiová. 

 

2 

Změny v rámci rozpočtu 

 

Paní Danuška Bossanyiová:  Dobrý podvečer, vážené kolegyně, 

kolegové.  Předkládám bod tak, jak je nazván – rozpočtová opatření roku 2010   

ve dvou  částech : 1) finanční vypořádání s Magistrátem hlavního města Prahy 

tak, jak máte uvedeno v tabulce číslo 1.  Má dvě části. Zastupitelstvo hlavního 

města Prahy dne 17. června  schválilo výsledky finančního vypořádání a 

z tohoto vypořádání nám vyplývá povinnost odvodu 25.045,40 Kč do rozpočtu   

hlavního města Prahy. Druhou částí je, že zastupitelstvo hlavního města Prahy 

schválilo převod 100procentního podílu na  městskou část z celkové daňové 

povinnosti na dani z příjmu právnických osob za rok 2009 a pro naši městskou 

část je to navýšení rozpočtu  o neinvestiční prostředky ve výši  4,799.353.02 Kč. 

To je první část. 
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Druhá část -  to jsou pouze, dá se říci, kosmetické úpravy, kdy jsou to 

vlastně převody mezi jednotlivými kapitolami. Některé vyplývají ze změny o 

účtování, ze změny zákona o účetnictví a některé – jestli si vzpomínáte – na 

červnovém  zasedání  jsme schvalovali přijetí některých dotací, tak z rozpočtu 

hlavního města Prahy jsme získali dotaci 4 miliony na výkup pozemku 

v cukrovaru a tyto finanční prostředky budou použity a rozpuštěny  do jiných 

kapitol tak, jak to máte uvedeno v tabulce číslo 2.  

Oba tyto body projednal  finanční výbor, seznámil se se všemi dokumenty 

k těmto bodům a finanční výbor doporučuje dnešnímu zasedání tento bod 

schválit. 

 

Paní starostka: Děkuji. Otevírám diskusi k tomuto bodu. Nikdo se 

nehlásí. Diskusi uzavírám.  Dávám hlasovat.  

Kdo je pro návrh usnesení?  (Hlasuje se.) 

18 pro. Tím pádem nikdo nebyl proti, ani se nezdržel. Usnesení bylo 

schváleno. Bod číslo 3 uvede paní radní Bossanyiová. 

 

3 

Odměny členům komisí a výborů 

 

Paní Danuška Bossanyiová: Takže  ještě jednou a naposledy dnes. Na 

základě doporučení rady byly navrženy odměny předsedům komisí a tito 

předsedové dále  potom  dali návrh na odměny svých   členů komisí. Jedná se 

pouze o ty členy komisí a předsedy, kteří nejsou členy zastupitelstva. Částka pro 

předsedy činí 8.000 Kč, pro členy 39.500,-, celkově tedy jsou odměny ve výši 

47.500,- Kč. I s tímto bodem podrobně tak, jak máte ve svých  materiálech, se 

finanční výbor seznámil a doporučuje rovněž ke schválení.  

Děkuji vám za pozornost. 
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Paní starostka: Děkuji. Otevírám diskusi k tomuto bodu. Nikdo se 

nehlásí. Diskusi uzavírám,  dávám hlasovat. 

Kdo je  pro návrh usnesení? (Hlasuje se.) 18 pro. Nikdo nebyl proti, nikdo 

se nezdržel.  Usnesení bylo schváleno. Předávám řízení panu místostarostovi 

Krištofovi.  

 

JUDr. Miroslav Krištof:  Děkuji a prosím paní Samkovou, aby přednesla 

následující bod.  

 

4 

Prodej pozemku parc. č. 1336/16 k. ú.   Čakovice a vzdání se 

vlastnického práva ke stavbě trafostaniceTS 68 na tomto pozemku  

 

 

Paní starostka: Dámy a pánové, bodem číslo 4  dnešního  jednání je 

návrh  společnosti PREdistribuce, a. s. Jedná se o pozemek pod trafostanicí PRE  

v  ulici  Niské – kdo to  trošku zná na tom sídlišti, tak ví, že  tam je už historicky 

– budova trafostanice, která ale bohužel nebyla majetkově vypořádána, stojí na 

našem pozemku - a budova v tuto chvíli  - PRE má trošku problém s tím, že není 

zapsána na jejich Listu  vlastnictví. Proto jsou tam dva návrhy usnesení. Tím 

prvním bychom prodali pozemek zastavěný touto trafostanicí společnosti PRE,  

aby trafostanice stála na jejich pozemku, a to za cenu dle znaleckého posudku.  

A usnesením číslo 2 je vzdání se vlastnického práva ke stavbě 

technického vybavení. Není to tak, že bychom kdy tuto trafostanici vlastnili, 

natož provozovali, ale bude to souhlasné prohlášení, protože jedině tak se 

můžeme  vyhnout nějakému soudu na určení vlastnictví; ona skutečně 

společnost PRE fakticky  tuto budovu kdysi postavila, stále ji udržuje a 

provozuje a jediné, co v tuto chvíli zbývá, je vypořádat to majetkoprávně. 
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JUDr. Krištof:   Děkuji paní Samkové. Otevírám diskusi k tomuto bodu.  

Hlásí se někdo? Vidím, že nikoliv, takže  diskusi končím a budeme hlasovat. 

Kdo je  pro navržené usnesení? (Hlasuje se.) 18. To znamená, že nikdo 

nebyl proti, ani se  nikdo nezdržel. Usnesení bylo schváleno. 

 

Paní starostka:  Děkuji panu místostarostovi. Bod číslo   

 

5 

Koupě pozemku parc. č.  479/75, k. ú. Třeboradice 

 

Předkládá pan místostarosta Vintiška. 

 

Ing. Jiří Vintiška:   Dobrý večer, dámy a pánové, bodem číslo 5 je návrh 

na koupi pozemku parcelní číslo 479/75. Je to pozemek, který se nachází 

v Třeboradicích v té nové výstavbě, která je  v ulici V Pačátkách. Jedná se o 

pozemek, na kterém by mělo vzniknout dětské hřiště, doplněné takovou  

parkovou úpravou, máte to  na  poslední stránce v materiálu vidět. Veškeré 

náklady na zřízení  této investice jsou  na vrub investora, to znamená my 

bychom za tu jednu korunu koupili hotový celý tento prostor, toto dětské hřiště.  

Ještě usnesení: Zastupitelstvo městské části Praha Čakovice schvaluje  

koupi pozemku parcelní číslo  479/75 o výměře 533 m2 v obci Praha, k. ú.  

Třeboradice od společnosti LAMAR Invest, s. r. o., se sídlem  Komunardů 39, 

170 00 Praha 7, IČ 27869555 včetně na něm  vybudovaného parku -  oddechové 

zóny za l Kč. Podmínkou převzetí bude splnění norem a bezpečnostních 

předpisů pro umístění a provoz hracích prvků a skladba rostlin bude odpovídat 

předloženému seznamu ze dne 5. 8. 2010. 

Děkuji. 
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Paní starostka:  Děkuji. otevírám diskusi k tomuto bodu. Nikdo se 

nehlásí. Diskusi uzavírám. Budeme hlasovat. 

Kdo je pro? (Hlasuje se.)  Vidím 18 hlasů pro,  nikdo tím pádem nebyl 

proti, ani se nezdržel. Usnesení bylo schváleno. 

Bod číslo  

6 

Darování části pozemku  parc. č. 1336/2, k. ú. Čakovice  

na stavbu parkoviště 

 

Opět pan místostarosta Vintiška. 

 

Ing. Jiří Vintiška:  Bodem číslo 6 je věc, která se tady už objevila 

opakovaně na zastupitelstvu. Je to návrh na darování pozemku pro bytové  

družstvo, které si následně na něm  vybuduje pro své členy parkovací místa. 

Myslím si, že k tomu asi není potřeba více dodávat. Ten mechanismus  této 

podpory ze strany městské části pro řešení dopravy v klidu je tady  používán 

dlouhodobě, proto přečtu usnesení:  

Zastupitelstvo městské části  schvaluje záměr darování  pozemku parcelní 

číslo 1336/2 v obci Praha,  k. ú. Čakovice, dle návrhu geometrického plánu 

pozemků, parcelní  číslo 1336/A o výměře 174 m2 a parcelní číslo 1336/B o 

výměře 120 m2 za účelem vybudování parkoviště, Bytovému družstvu Kysucká 

1, IČ 26476401, se sídlem  Kysucká 691/1, Praha 9 – Čakovice.  

Děkuji za pozornost. 

 

Paní starostka:  Děkuji panu místostarostovi. Otevírám diskusi k tomuto 

bodu. Nikdo se nehlásí. Dávám hlasovat.  

Kdo je pro? (Hlasuje se.) 16 pro. 

Kdo je proti? 2 jsou proti. 

Zdržel  - nikdo.  
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Usnesení  bylo schváleno. Dalšími body  7 – 14 jsou body, týkající se 

věcných břemen a já poprosím pana radního Horáčka. 

 

7 

Doplnění usnesení č. Z-20/4/10 – smlouva o zřízení  

věcného břemene 

 

Pan Horáček:   Dobrý večer, dámy a pánové, já toho mám trošku víc, 

tentokrát se mi pomstili. Bod 7 – doplnění usnesení číslo Z-20/4/10 Smlouva o 

zřízení věcného břemene s PREdistribuce, a. s.  

Jedná se o pozemek za  obytným komplexem Canaba a pouze se doplní 

tento pozemek do věcného břemene. Čili  těch bodů je víc, já si dovolím, jak je 

mým zvykem, že nebudu číst návrhy usnesení, jak je máte před sebou, protože 

jste měli všichni dost času, abyste si to nastudovali a  bylo by to na dlouhé lokte. 

 

Paní starostka: Děkuji. otevírám diskusi k bodu číslo 7. Nikdo se 

nehlásí. Diskusi uzavírám,  budeme hlasovat. 

 Kdo je pro?  (Hlasuje se.)  18 pro,  nikdo nebyl proti, ani se nezdržel. 

Usnesení bylo schváleno. 

Bod číslo 8. 

8 

Smlouva o zřízení věcného břemene –PREdistribuce, a. s. –  

parc. číslo 343, k. ú. Miškovice 

 

Pan Horáček:   Pod bodem číslo 8 je smlouva o zřízení věcného břemene 

se společností PREdistribuce, a. s., pozemek parcelní číslo 343 v obci Praha, k.  

ú. Miškovice. Je to ulice U zbrojnice,  tady si dovolím přečíst kousek důvodové 

zprávy: Dle vyjádření žadatele se jednalo o  drobnou úpravu sítě spočívající 

v jejím zkrácení a přemístění pojistkové skříně  do oplocení v původní trase, tj. 
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v minulosti vzniklo věcné břemene ze zákona. PRE se v případě souhlasu MČ 

nebrání smluvnímu zřízení věcného břemene za jednorázovou  náhradu ve výši 

10.000,- Kč plus DPH. Jedná se o  9 metrů trasy kabelového vedení jeden 

kilovolt. Opět nebudu číst návrh na usnesení.  

 

Paní starostka:  Děkuji panu radnímu za přednes. Otevírám diskusi 

k bodu číslo 8. Nikdo se nehlásí. Diskusi uzavírám,  budeme hlasovat.  

Kdo je pro? (Hlasuje se.) 18 pro. Nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

Usnesení bylo schváleno.   

Bod číslo 9, prosím. 

 

9 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene – Telefonica 

02, Czech Republic, a. s. na stavbu na pozemcích parc. č. 1252/1 a dalších, 

k. ú. Čakovice   

 

Pan Horáček:    Bod číslo 9 Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení  

věcného břemene se společností Telefonica 02 Czech Republic, a. s.   na stavbu 

na pozemcích parcelní číslo 1252/1, 1252/88 a 1252/111, v obci Praha, k. ú. 

Čakovice.  Jedná se o kabelové  vedení, je to na pozemku v bývalém cukrovaru, 

myslím, že to máte nastudované.  

 

Paní starostka: Otevírám diskusi k bodu číslo 9. Nikdo se nehlásí. 

Diskusi uzavírám,  budeme hlasovat.  

Kdo je pro? (Hlasuje se.) 18 pro,  nikdo  proti, nikdo se nezdržel. 

Usnesení bylo schváleno.  

Prosím bod číslo 10. 
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10 

Smlouva o zřízení věcného břemene se společností PREdistribuce, a. s.  na 

stavbu na pozemcích parcelní čísla 1151/10 a 1560/1 v obci Praha, k. ú. 

Čakovice 

 

 

Pan Horáček:  Smlouva o zřízení věcného břemene se společností 

PREdistribuce, a. s.  na stavbu na pozemcích parcelní čísla 1151/10 a 1560/1 

v obci Praha, k. ú. Čakovice.  

Jedná se o přeložení  NN a VN v rámci stavby tělocvičny vedle školy. 

Předkládám opět návrh na usnesení. 

 

Paní starostka:  Děkuji za předklad. Otevírám diskusi k bodu číslo 10. 

Nikdo se nehlásí. Diskusi uzavírám,  budeme hlasovat.  

Kdo je pro? (Hlasuje se.)  18 pro,  nikdo nebyl proti, ani se nezdržel. 

Usnesení bylo schváleno. 

Prosím  bod číslo 11. 

 

11 

Uzavření  smlouvy o zřízení věcného břemene se spol. Telefónica‚ 02 

Czech Republic, a. s. na pozemcích 1/2,   4/2 a dalších, obec Praha k. ú. 

Miškovice 

 

Pan Horáček:  Bod číslo 11 - uzavření  smlouvy o zřízení věcného 

břemene se spol. Telefónica‚ 02 Czech Republic, a. s. na  pozemcích 1/2  a   4/2 

a dalších, obec Praha, k. ú. Miškovice. Jedná se o kabelové vedení v obytném 

komplexu Na Kačence.   

Předkládám opět návrh na usnesení. 
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Paní starostka:  Děkuji. Otevírám diskusi k bodu číslo 11. Nikdo se 

nehlásí.  Diskusi uzavírám,  budeme hlasovat.  

Kdo je pro? (Hlasuje se.) 18 pro. Děkuji,  nikdo  se nezdržel, nikdo nebyl 

proti. Usnesení bylo schváleno. 

Bod číslo 12 prosím. 

 

12 

Smlouva o budoucí  smlouvě  o zřízení věcného břemene s obchodní 

firmou RNDr. Jan Blažek, na pozemku parc. č. 1448, obec Praha 

 k. ú. Čakovice  a na parc. č. 489, obec Praha, k. ú. Třeboradice 

 

Pan Horáček: Smlouva o budoucí  smlouvě  o zřízení věcného břemene 

s obchodní formou RNDr. Jan Blažek, na pozemku parc. č. 1448, obec Praha 

 k. ú. Čakovice  a na parc. č. 489, obec Praha, k. ú.Třeboradice. Jedná se o 20 

metrů  kabelového vedení. Já si dovolím přečíst kousek důvodové  zprávy. 

Společnost Burian Projekt, s. r. o. v zastoupení firmy RNDr. Jan Blažek 

požádala o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene na 

realizaci  stavby  kabelového vedení pod názvem TKR Čakovice, napojení 2, na 

pozemcích  číslo  1448 k. ú. Čakovice a 489 k. ú. Třeboradice. V první   žádosti 

o smlouvě chybí pozemek  pod parcelním číslem 489 k. ú. Třeboradice a po 

urgenci byl doplněn. Délka trasy cca 20 běžných metrů. Rada městské části 

Praha Čakovice na 94. zasedání vydala usnesení 227/2010, kterým souhlasí se 

stavbou a se vstupem na pozemky. 

 

Paní starostka: Děkuji panu radnímu. Otevírám diskusi k bodu číslo 12. 

Nikdo se nehlásí. Diskusi uzavírám,  budeme hlasovat.  

Kdo je pro usnesení? (Hlasuje se.) 18 pro. Nikdo nebyl proti, ani se 

nezdržel. Usnesení bylo schváleno. 

Bod číslo 13, prosím. 
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13 

Uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – Redistribuce, a.s. 

parc. č. 1170/3,  1336/2, 1336/29, 1336/30, 1532, 1533/1, 1582, 1628  

k. ú. Čakovice 

 

Pan Horáček: Bod číslo 13  - Uzavření smlouvy o zřízení věcného 

břemene s PREdistribuce, a. s. na pozemky  parc. č. 1170/3,  1336/2, 1336/29, 

1336/30, 1532, 1533/1, 1582, 1628, obec Praha,   k. ú. Čakovice. Jedná se o 

kabelové vedení jednoho kilovoltu. Dovolím si opět – protože tam je změna -  

tak si dovolím přečíst část důvodové zprávy: Kabelové vedení l kV  v 

pozemcích parcelní číslo 1170/3,  1336/2, 1336/29, 1336/30, 1532, 1533/1, 

1582, 1628, obec Praha,   k. ú. Čakovice s právem vstupu, vjezdu na tyto 

dotčené pozemky za účelem zajištění provozu, oprav a údržby kabelového   

vedení. Na uvedenou stavbu je uzavřena smlouva o smlouvě budoucí o zřízení 

věcného břemene. Délka trasy ve smlouvě budoucí byla 853,5 běžných metrů, 

skutečnost je  908 běžných metrů. Tím se zvyšuje platba za věcné břemeno ze  

128.025,- Kč na 136.200,- Kč plus DPH. 

 

Paní starostka: Plus DPH. Děkuji panu radnímu. Otevírám diskusi 

k bodu číslo 13. Nikdo se nehlásí. Diskusi uzavírám,  budeme hlasovat.  

Kdo je pro usnesení? (Hlasuje se.) 18 pro,  nikdo nebyl proti, nikdo se 

nezdržel.  

Poslední bod pana radního je bod číslo 14. 

 

14 

Uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – PREdistribuce, a. s. 

parc. č. 303/2, 520, 523/1 k. ú. Třeboradice 
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Pan Horáček:   Poslední bod  Uzavření smlouvy o zřízení věcného 

břemene s PREdistribuce, a. s. na pozemky  parc. č. 303/2, 520, 523/1, obec 

Praha, k. ú. Třeboradice. Jedná se o  kabelové vedení jeden kilovolt 

v Třeboradicích, V Pačátkách.  Je tam opět navýšení na 52.500,- Kč z původních  

48.000,- Kč, dávám opět k hlasování.  

 

Paní starostka:  Děkuji. Otevírám diskusi k bodu číslo 14. Nikdo se 

nehlásí. Diskusi uzavírám. Budeme hlasovat. 

Kdo je pro? (Hlasuje se.) 18 pro,  nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

Usnesení bylo schváleno. 

Posledním bodem dnešního programu je bod 

 

15 

Dotazy, připomínky  a podněty členů zastupitelstva 

 

Kdo se hlásí? Pan ing. Jelínek, prosím. 

 

Ing. Jelínek:   Vážená paní starostko, vážení kolegové, vážení přítomní. 

Já přeji hezký podvečer. Za prvé přál bych si, jestli bychom mohli být alespoň 

rámcově  seznámeni s hlavním objemem prací rekonstrukce Cukrovarské. To za 

prvé. A za druhé bych se chtěl zeptat, kdy bude pokračovat rekonstrukce 

čakovického nádraží. Děkuji. 

 

Paní starostka:  Hlásí se někdo další? Nehlásí se. Rekonstrukce 

Cukrovarské je široký pojem.  Rekonstrukce Cukrovarské od křižovatky s ulicí 

Za tratí, kde Cukrovarská začíná, až po  křižovatku s ulicí Na barikádách, je 

rozdělena na několik etap.  Cukrovarská, která  v tuto chvíli je součástí  

probíhající stavby kanalizace,  je ukončení stavby 31. 10. tohoto roku. Mám 

pocit, že to je dokonce i na té informační tabuli.  Dopravně inženýrské  opatření,  
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které je vydáno,  objízdné trasy a všechno to  -  končí 31. října letošního roku a 

Cukrovarská  od náměstí Jiřího Berana až po křižovatku s ulicí Na barikádách, 

nebo spíše ke křižovatce s ulicí U Párníků bude průjezdná nejpozději  l. 

listopadu letošního roku.  

Harmonogram  rekonstrukce Cukrovarské v dalších etapách,   pokud byste 

si otevřeli internet na webových stránkách Magistrátu hlavního města Prahy, tak 

byste zjistili, že bylo vypsáno výběrové řízení  na  zhotovitele.   

Rekonstrukce Cukrovarské  - plán je  od křižovatky s ulicí Za tratí až po 

křižovatku s Schoellerova, kde by měl být   vybrán   zhotovitel, který by měl - 

předpokládám, že v příštím roce -  začít po etapách rekonstruovat  tuto část 

Cukrovarské. To je rámcově.  

Pane inženýre, o rekonstrukci čakovického  nádraží nemám žádnou 

povědomost. Nemohu říct, není to obecní majetek, není to majetek hlavního 

města Prahy, čili váš dotaz by měl směřovat na České dráhy, pokud vás to 

osobně zajímá. To je ta správná  instituce, která nádraží vlastní a jeho 

rekonstrukci financuje.  

Dámy a pánové, dobře, ještě se  hlásí pan doktor Krištof, pan Vecka se 

hlásí a vy se hlásíte podruhé – k tomu nádraží? (Odpověď  ing. Jelínka z místa.) 

 Pan Vecka je zaměstnanec   Českých drah, takže poté, až – nebo teď 

hned, ať za čerstva může odpovědět. 

 

Pan Rudolf Vecka:  Vážení přítomní;  jestli dobře víš, tak majetek 

Českých drah je rozkouskován do několika společností.  Budovy vlastní 

Regionální správa majetku – je opravená - což je v pořádku. Železniční svršek 

vlastní Správa železniční dopravní cesty,  to je akciová společnost, kde má 

většinu stát. My jsme jednali s touto společností, ale tam se ještě jedná o to, 

jestli tam bude podchod nebo nebude - v budoucnu. Já vím, o co se ti jedná. O to 

vystupování z třetí koleje. To je přesně ono, když se tam křižují vlaky.  Nevidím   

to do budoucna, abych ti řekl  upřímně, dobře. Protože tam  kdyby se k tomuhle 
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přistoupilo bez toho  do budoucna uvažovaného podchodu, tak by se tam muselo 

hnout s tou kolejí, a to myslím do budoucna není možné. Tam musí být nějaká 

vzdálenost osová mezi kolejemi, a to do budoucna asi není takto  možné. To ti 

můžu říct, jako zaměstnanec a vím, o čem mluvím.  Všechno. 

 

Paní starostka:  Chce pan Jelínek ještě k tomu něco? Ne. Teď je na řadě 

pan doktor Krištof, prosím. 

 

JUDr. Miroslav Krištof:  Vážení kolegové, vážené kolegyně, dámy a 

pánové. Dnes máme  poslední zastupitelstvo, nebo jednání  zastupitelstva 

v tomto složení. Za  měsíc – šest neděl už tady bude sedět  možná nové obsazení 

a budou rozhodovat možná jiní lidé. Protože jsme tady naposledy a  rozcházíme 

se, jsem té zásady, že slušní lidé by se měli rozcházet slušně. Dovolte mi, abych 

vám sám za sebe všem poděkoval, kteří jste mi pomáhali, zaměstnancům, kteří  

mi  čistili cestu, abych mohl vykonávat tu svoji funkci. Chtěl bych vyjádřit 

přesvědčení, že volební kampaň, která se teď velmi intenzivně rozjela a která na 

poměry čakovické je nebývale agresivní, že zůstane v mezích slušnosti a 

v mezích nějakých etických pravidel. Těm, kterým jsem možná někdy nechtěně 

šlápl na kuří oko, těm se omlouvám, možná jsem některým šlápl chtěně, i těm se 

omlouvám – bylo to v rámci  výkonu funkce a v rámci výkonu mandátu 

zastupitele. Takže ještě jednou všem vám děkuji a přeji vám jenom to nejlepší. 

(Potlesk.) 

 

Paní starostka:   Děkuji panu místostarostovi. Pokud už nikdo není 

přihlášen, dovolte i mně,  abych jako řídící schůze a jako  starostka  po toto 

minulé období  vám všem poděkovala za práci v zastupitelstvu. Dovolím si vás 

pozvat na malé občerstvení, které je dneska na moje útraty, takže kdo má chuť, 

tak prosím,  pojďte si s námi dát ještě skleničku na rozloučenou s tímto 

zastupitelstvem. Jste srdečně zváni. 
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Děkuji všem zastupitelům, kteří přiložili ruku k dílu na to, aby se 

v Čakovicích opět věci o kousek dál posunuly. Děkuji všem zaměstnancům 

úřadu, kteří pracovali tak, jak seč jim síly stačily, aby  byli všichni zastupitelé, 

všichni občané této městské části  spokojeni.  

Přeji těm, kteří  znovu kandidují, úspěch ve volbách, protože věřím, že  

jsou ke své kandidatuře vedeni snahou  po zlepšení Čakovic a po  práci ve 

prospěch této městské části, a to je myslím dobře, bez ohledu na to,  za jakou 

volební stranu kdo kandiduje, protože by nás měla spojovat přesně právě  tato 

jedna myšlenka a  tento jeden cíl. 

V tuto chvíli mi nezbývá než konstatovat, že byl vyčerpán pořad dnešního 

jednání. Končím dnešní zasedání zastupitelstva a přeji vám hezký zbytek večera, 

který,  doufám, že většina z vás stráví a přeji vám hezký zbytek doby do voleb, 

pevné nervy a šťastnou ruku voličů. Děkuji za pozornost. (Potlesk.) 

 

 

(Jednání ukončeno v 18.40 hod.) 

 

Zapsala komorní stenograf J.Podvalová 
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